



DY-PS 卧式动力加压型下涂剂喷涂机 Horizontal Primer Sprayer

专利号 (Patent No.) ZL200430010369.8



- ◆1.Engine: Japanese Robin 6.0HP or Honda 5.5HP four-stroke air-cooled gasoline engine.
- ◆2.Air compressor: 0.2m³/min the piston type abrasion resistance air compressor ensures the flow much larger and the pressure more stable.
- ◆3. Flow: 3.5L/min.
- ◆4.Primer storage pot: 0.8MPa pressure and equipped with pressure safety valves. The capacity is 33L. There is a sieve in the feeding port.
- ◆5.Spray gun:The new type spray gun controlled by handle owns hard side columnar reverse wash nozzle, which ensures removing plug conveniently and quickly; the non-arc nozzle ensures the base line neat. Spray width :100-450mm.
- ◆6.Chassis: A firm welded frame, whose surface has been chrome-plated or coated by corrosion resistance spraying treatment. Equipped with imported bearing which ensures the whole machine running lightly and more convenient.
- ◆7.Rubber wheel: Left, right front wheel and rear wheel are special natural modified rubber wheels. The front wheel diameter is 240mm; rear wheel diameter is 190mm.
- ◆8.Guide rod: Adjust freely in all directions, up,

down, left or right.

- ◆9. Handle bar: The height of handle can be freely adjusted according to the needs of operator.
- ◆10.Rear wheel directional device: Lockable directional device can ensure the road marking machine moving in straight lines and turning freely in curved road.
- ◆11.Size & Weight: 1380mm (L) x 1000mm (W) x 900mm (H) • 113kg.

- ◆1.引擎：日本罗宾5.0HP或本田5.5HP四冲程空冷式汽油发动机。
- ◆2.加压泵：0.2m³/min排量活塞式超耐磨气泵，保证所喷下涂剂流量更大，压力更稳。
- ◆3.流量：3.5L/min。
- ◆4.下涂剂贮存罐：耐压0.8MPa，配压力安全阀，罐容量33L，进料口配有过滤网。
- ◆5.喷涂枪：闸把控制的新型手动喷枪，备有硬边柱型反向去污喷嘴（20/25），现场排堵方便快捷；非弧线喷嘴保证所喷底线准直。喷幅宽度：100-450mm。
- ◆6.底盘：坚固焊接框架，表面经镀铬或耐腐蚀喷涂处理，配置高速型进口轴承，保证整机更轻盈、更灵便。
- ◆7.胶轮：左右前轮及后尾轮均为特制天然改性橡胶轮。前轮直径为：Φ240mm，后轮直径为：Φ190mm。
- ◆8.导向杆：上、下、左、右可自由调整。
- ◆9.车把：高度可根据操作者需要自由调整。
- ◆10.后尾轮定向器：可锁定后尾轮定向装置，确保划线机沿直线定向或弯道转向自如。
- ◆11.外形尺寸及整机重量：1380mm（长）X1000mm（宽）X900mm（高）• 113 kg。

DY-SPS 路面吹扫、下涂剂喷涂两用机 Sweeping and Primer Spraying Machine

- ◆1.Engine : Japanese Robin 6.0HP or Honda 5.5HP four-stroke air-cooled gasoline engine.
- ◆2.Air compressor: 0.2m³ /min the piston type abrasion resistance air compressor engine sures the flow much larger and the pressure more stable.
- ◆3.Flow: 3.5L/min.
- ◆4.Primer storage pot: 0.8 MPa pressure and equipped with pressure safety valves .The capacity is 33L.There is a sieve in the feeding port.
- ◆5.Spray gun: The new type spray gun controlled by handle owns hard side columnar reverse wash nozzle,which ensures removing plug conveniently and quickly; the non-arc nozzle ensures the base line neat. Spray width: 100-450mm.
- ◆6.Chassis: A firm welded frame, whose surface has been chrome-plated or coated by corrosion resistance spraying treatment. Equipped with imported bearing which ensures the whole machine running lightly and more convenient.
- ◆7.Rubber wheel: Left, right front wheel and rear wheel are special natural modified rubber wheels. The front wheel diameter is Φ240mm; Rear wheel diameter is Φ190mm.
- ◆8. Guide rod: Adjust freely in all directions, up, down, left or right.
- ◆9.Handle bar: The height of handle can be freely adjusted according to the needs of operator.
- ◆10.Rear wheel directional device: Lockable directional device can ensure the road-marking machine moving in straight lines and turning freely in curved road.
- ◆11.This machine is not only used for spraying primer, but also for cleaning the road surface before marking without primer.
- ◆12.Size & Weight: 1380mm (L) x 1100mm (W)x 900mm (H) • 113kg

- ◆1.引擎：日本罗宾5.0HP或本田5.5HP四冲程空冷式汽油发动机。
- ◆2.加压泵：0.2m³/min排量活塞式超耐磨气泵，保证所喷下涂剂流量更大，压力更稳。
- ◆3.流量：3.5L/min。
- ◆4.下涂剂贮存罐：耐压0.8MPa，配压力安全阀，罐容量33L，进料口配有过滤网。
- ◆5.喷涂枪：闸把控制的新型手动喷枪，备有硬边柱型反向去污喷嘴（20/25），现场排堵方便快捷；非弧线喷嘴保证所喷底线准直。喷幅宽度：100-450mm。
- ◆6.底盘：坚固焊接框架，表面经镀铬或耐腐蚀喷涂处理，配置高速型进口轴承，保证整机更轻盈、更灵便。
- ◆7.胶轮：左右前轮及后尾轮均为特制天然改性橡胶轮。前轮直径为：Φ240mm，后轮直径为：Φ190mm。
- ◆8.导向杆：上、下、左、右可自由调整。
- ◆9.车把：高度可根据操作者需要自由调整。
- ◆10.后尾轮定向器：可锁定后尾轮定向装置，确保划线机沿直线定向或弯道转向自如。
- ◆11.该机既可用于下涂剂的喷涂也可用于在不喷下涂剂时用于标线前路面的吹扫。清扫路面时风量为：0.16m³/min。
- ◆12.外形尺寸及整机重量：1380mm（长）X1100mm（宽）X900mm（高）• 113 kg。

